
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 470
Vil ministeren redegøre for, hvilke besparelser der vil kunne hentes i Fødeva-
rekontrollen, hvis kæder kontrolleres delvist på kædeniveau 1 gang, og sy-
stem og procedureoverholdelse herefter kontrolleres ved kilden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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